

28 November 2024 032/Par/24 التاريخ: 28 نوفمبر 2024 المرجع: 032/ أولياء /2024

السادة/ أولياء الأمور الكرام،

Dear Parents,

Thank you for your support to the Eid Al Etihad celebration on Tuesday 26th November. The students had a fantastic day and I would like to thank the teaching staff of the school who made it so special as well as the students themselves.

Please note in accordance with the government directive the school will be closed on Saturday 30th and Sunday 1st, Monday 2nd, Tuesday 3rd for the Eid Al Etihad celebrations. We will reopen on Wednesday 4th December and our first semester testing will continue taking place for students until the last day of term on Friday 13th December. The school day has been shortened starting Wednesday 4th December to Thursday 12th December for all students to and including Grade 10. Finishing time is 13.00 however if you would like your child to remain for the full day then please contact Ms Hanan or the Head of Section through the office. These students of Grade 11 and Grade 12 have their GCE AS level and GCSE mock examinations in January and will have a normal working day finishing at 15.00 throughout this period.

Thank you for your kind attention and if we may be of any assistance, please contact the school office Ms Hanan in the school office. On extension 6.

Yours sincerely,

Jan Brettingham Ms

Principal

نتقدم لسيادتكم بوافر الشكر على مساهماتكم في الاحتفال بعيد الاتحاد يوم الثلاثاء 26 نوفمبر، لقد كان احتفالًا رائعًا استمتع به الطلاب، وبحذه المناسبة أتقدم بالشكر للمعلمين الذين أسهموا في نجاح ذلك اليوم وجعله مميزًا بالقدر الذي يعكس أهمية هذه المناسبة الخالدة.

يُرجَى ملاحظة أنه وفقًا لما أصدرته الجهات الرسمية ستكون المدرسة مغلقة يوم السبت 30 نوفمبر، الأحد 1 ديسمبر، الاثنين 2 ديسمبر والثلاثاء 3 ديسمبر بمناسبة عيد الإتحاد، سيُستأنف الدوام يوم الأربعاء الموافق 4 ديسمبر، ستستمر اختبارات الفصل الدراسي إلى آخر يوم لهذا الفصل الدراسي الموافق يوم الجمعة 13 ديسمبر، سينتهي الدوام خلال فترة الاختبارات الساعة 1.00 ظهرًا اعتبارًا من يوم الأربعاء الموافق 4 ديسمبر إلى يوم الخميس 12 ديسمبر للطلاب من الصف الأول روضة إلى الصف العاشر. على أية حال إذا رغبتم ببقاء أبنائكم بالمدرسة إلى الساعة 3.00 يُرجَى الاتصال بالسيدة/ حنان بمكتب المدرسة أو الاتصال برئيس القسم من غرب المدرسة. سيؤدي طلاب الصفين الحادي عشر والثاني عشر خلال مكتب المدرسي للشهادة البريطانية المستويين العادي والمتقدم في شهر يناير، سينتهي الدوام المدرسي لطلاب هذين الصفين خلال الفترة الحالية في الساعة 3.00 إلى نحاية الفصل الدراسي.

نشكر لسيادتكم حسن تعاونكم معنا، يُرجَى إفادتنا إذا رغبتم بأية معاونة، للمزيد من الاستفسار يرجى الاتصال بالسيدة حنان بمكتب المدرسة على رقم: 092224001 تحويلة 6.

رشكرا،

، دتنجها

المديرة